

FEATURE - Die Brunft der Rothirsche



Reference

DUK10107502_033

Title

FEATURE - Die Brunft der Rothirsche

Creation date

20181009

Caption

Mindesthonorar / Minimum 10,- Euro / Minimum fee required: Minimum fee 10,- Euro /
Faszinierendes Naturschauspiel: Die Brunft der Rothirsche / 091018 *** Fascinating natural
spectacle: The rut of the red deer, Sauerland, Germany - 09 Oct 2018 ***

Wenn das Muffelwild in der Brunft ist, geht es schnell und hektisch zu. Der deutsche
Wildlifefotograf Ingo Gerlach, 65, hatte letzte Woche das Glück, einige Szenen im Sauerland im
Western von Deutschland einzufangen. Die schnelle Kamera mit dem extrem langen Teleobjektiv
(800mm) folgte der Situation. Das Muffelschaf rannte von rechts nach links. Der Muffelwidder
hinterher. Was Gerlach nicht sah, war der ruhende Rothirsch, der sich von dem Treiben der
Muffelschafe nicht irritieren ließ. Im genau entscheidendem Moment - der eigentlichen Kopula -
avancierte der Rothirsch zum Moralhüter. Die Kamera stellte in dem Moment auf den Hirschen
scharf und der eigentliche Liebesakt wurde – unfreiwillig - vom Rothirsch zensiert.

Red deer as involuntary moral apostle

When the moufflons are in rut, things get fast and hectic. The German wildlife photographer Ingo
Gerlach, 65, was lucky last week to capture some scenes in the Sauerland in the west of Germany.
The fast camera with the extremely long Teleobjektiv (800mm) followed the situation. The mouflon
sheep ran from right to left. The mouflon male followed. What Gerlach didn't see was the resting
red deer, which didn't let itself be irritated by the mouflon sheep. In exactly the decisive moment -
the actual Kopula - the red deer became the moral guardian. At that moment the camera focused
on the deer and the actual act of love was - involuntarily - censored by the red deer.

*** Local Caption *** 28325421

Special instructions

(c) Dukas

City

Credit

DUKAS

Source
ACTIONPRESS
Author
action_28325421
Original references